

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

COT/148
2 April 1970

Special Distribution

Original: English

ARRANGEMENT REGARDING INTERNATIONAL TRADE IN COTTON TEXTILES

Action by the United States under Articles 3 and 6(c)

The following communication has been received by the Director-General from the United States Mission for notification to the Cotton Textiles Committee.

The United States Government, acting in accordance with Articles 3 and 6(c) of the Long-Term Arrangement Regarding International Trade in Cotton Textiles, is limiting imports from Brazil in Category 26 (other than duck) to 2,300,000 square yards, as exported from Brazil during the twelve-month period which began 31 October 1969.

ACCORD CONCERNANT LE COMMERCE INTERNATIONAL
DES TEXTILES DE COTON

Mesures prises par les Etats-Unis au titre des
articles 3 et 6, alinéa c)

La Mission des Etats-Unis a fait parvenir au Directeur général la communication ci-après, aux fins de notification au Comité des textiles de coton.

Le gouvernement des Etats-Unis, agissant conformément aux articles 3 et 6, alinéa c), de l'Accord à long terme concernant le commerce international des textiles de coton, limite les importations de la catégorie 26 (autres que coutils) en provenance du Brésil, à 2 300 000 yards carrés exportés du Brésil pendant la période de douze mois commençant le 31 octobre 1969.